

No. 71317

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 57150. Germany and North Atlantic Treaty Organization

Exchange of letters constituting an arrangement between the Government of the Federal Republic of Germany and the Supreme Headquarters Allied Powers Europe concerning the status of the 1st NATO Signal Battalion (1 NSB), the Deployable Communication and Information Systems Modules (DCMs) and their support units at Wesel and of the Combined Air Operations Centre at Uedem (CAOC Uedem) as international military headquarters. Mons, 1 March 2017, and Berlin, 9 August 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Germany, 6 April 2022

Done at New York on 12 May 2022

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 57150. Allemagne et Organisation du Traité de l'Atlantique Nord

Échange de lettres constituant un arrangement entre le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne et le Quartier Général Suprême des forces alliées en Europe concernant le statut du 1er Bataillon des transmissions de l'OTAN, des modules des systèmes de communication et d'information faciles à déployer et de leurs unités de soutien à Wesel et du Centre d'opérations aériennes combinées à Uedem comme quartiers généraux militaires internationaux. Mons, 1^{er} mars 2017, et Berlin, 9 août 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Allemagne, 6 avril 2022

Fait à New York le 12 mai 2022

Pour le Secrétaire général